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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ   10/2015 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   69/2015 

 

 

Στην Καλαµάτα σήµερα,  την 25η  Φεβρουαρίου 2015, ηµέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 

στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα της οδού Αριστοµένους 28, συνέρχεται στην 10η/2015 

συνεδρίαση η Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 

7231/20-2-2015 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης ∆ηµήτριος, Αντιδήµαρχος Καλαµάτας, 

Πρόεδρος της Οικονοµικής Επιτροπής και από τα τακτικά µέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπεχράκης Σταµάτης (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 

72 απόφαση), 4) Πολίτης ∆ηµήτριος, 5) Φάβας Γεώργιος και 6) Φαββατάς ∆ηµήτριος.  

 

∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, τα τακτικά µέλη κ.κ. 1) Μπουζιάνης Παύλος και  

2) Νιάρχος Αναστάσιος.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωµατικό µέλος της Οικονοµικής Επιτροπής 

κα Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία, η οποία  συµµετέχει στη συνεδρίαση αυτή  

αναπληρώνοντας τον κ. Μπουζιάνη Παύλο.  

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης οι επικεφαλής των  δηµοτικών παρατάξεων  

«ΑΝΟΙΧΤΟΣ ∆ΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ» κ. Μάκαρης Εµµανουήλ-Λεονάρδος και 

«ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 
 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 1ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης µε τίτλο : 

Προέλεγχος Ταµιακού Απολογιστικού Πίνακα ∆ήµου Καλαµάτας οικον. έτους 2014. 

 
Εισηγούµενος το θέµα ο κ. Πρόεδρος θέτει υπόψη της Οικονοµικής Επιτροπής τον 
απολογιστικό πίνακα εσόδων και εξόδων του ∆ήµου που συντάχθηκε από τον υπόλογο Ειδικό 
Ταµία του ∆ήµου κ. Σαρδέλη Σπύρο και υποβλήθηκε απ΄ αυτόν σύµφωνα µε το νόµο, µε το 
υπ΄αριθµ. πρωτ. 5801/12-2-2015 έγγραφό του και ο οποίος περιλαµβάνει όλα τα στοιχεία 
εσόδων και εξόδων του οικον. έτους 2014.  
 
Η Οικονοµική Επιτροπή, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 163 του ∆.Κ.Κ. (Ν. 
3463/2006) προβαίνει στον κατά νόµο προέλεγχο του απολογιστικού πίνακα εσόδων και 
εξόδων του ∆ήµου Καλαµάτας οικονοµικού έτους 2014, η γενική ανακεφαλαίωση του οποίου 
έχει ως εξής: 
 

ΕΣΟ∆Α      

  
ΠΡΟΫΠ/ΣΘΕΝΤΑ 
OΠΩΣ ΤΕΛΙΚΑ 

∆ΙΑΜΟΡΦΩΘΗΚΑΝ 
ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ 

ΠΑΡΑΓΡΑΦΕΣ 
∆ΙΑΓΡΑΦΕΣ 

ΕΙΣΠΡΑΧΘΕΝΤΑ 
ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ 
ΥΠΟΛΟΙΠΑ 

ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟ∆Α  37.251.555,44 34.731.045,81 80.565,78 31.260.542,81 3.381.937,22 

ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟ∆Α  40.023.015,04 23.765.628,81 2.406.054,33 11.599.132,58 9.760.441,90 

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 7.773.665,97 7.773.663,97 0,00 7.773.665,97 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟ∆ΩΝ 85.048.236,45 66.270.340,59 2.494.620,11 50.633.341,36 13.142.379,12 

 

ΕΞΟ∆Α 
      

 
ΠΡΟΫΠΟΛΟ-

ΓΙΣΘΕΝΤΑ 

ΧΟΡΗΓ/ΣΕΙΣ  
ΑΝΑΠΛ/ΤΙΚΕΣ 

ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΚΑΙ 
ΕΙ∆ΙΚΕΣ ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΕΝΤΑΛΘΕΝΤΑ ΠΛΗΡΩΘΕΝΤΑ 
ΥΠΟΛΟΙΠΑ 
ΠΛΗΡΩΤΕΑ 

Α∆ΙΑΘΕΤΕΣ 
ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 

ΥΠΕΡ-
ΒΑΣΕΙΣ 

ΕΞΟ∆Α 67.606.324,11 84.921.486,45 42.273.106,58 42.078.797,40 194.309,18 42.648.379,87 0,00 

ΑΠΟΘΕ-
ΜΑΤΙΚΟ 

312.896,78 126.750,00 0,00 0,00 0,00 126.750,00 0,00 

ΣΥΝΟΛΟ 67.919.220,89 85.048.236,45 42.273.106,58 42.078.797,40 194.309,18 42.775.129,87 0,00 

 

Χρηµατικό υπόλοιπο τρέχουσας χρήσης  8.554.543,96 

 
καθώς και όλων γενικά των λογιστικών πράξεων και των συναφών στοιχείων της υπό κρίση 
διαχείρισης.  
 

 

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέµατος, αναλυτικά έχει ως εξής : 

 
Υπάρχει η εισήγηση απ’ το Σαρδέλη Σπύρο, Ταµία του ∆ήµου Καλαµάτας, και, 
ουσιαστικά είναι το απολογιστικό του 2014.  

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: ∆εν είναι εισήγηση, καταγραφή των στοιχείων είναι.  
 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Εισήγηση όµως είναι.  
 
∆εν είναι εισήγηση. Η εισήγηση λέει και δυο κουβέντες, ας πούµε αν πήγαµε 
καλά…  

 
Εµείς τα είπαµε και στην προηγούµενη συνεδρίαση, µην τα ξαναλέµε πάλι, 
µιλήσαµε και για το ταµείο, οπότε τις είπαµε τις απόψεις µας και τις θέσεις µας.  

Το ταµείο του ∆ήµου Καλαµάτας να πω εν τάχη, ήταν πάλι αυξηµένο σε σχέση µε το 2013 το 
ταµειακό υπόλοιπο, τα διαθέσιµα. Είπαµε ότι είναι η σωστή διαχείριση που έχει κάνει η 
∆ηµοτική Αρχή και αυτό φαίνεται και στον ταµειακό απολογιστικό πίνακα που έρχεται σήµερα 
για έγκριση στην Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου Καλαµάτας. Μια πολύ γρήγορη εισήγηση.  

Σας ακούµε.  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε για ποιο θέµα µιλάτε; Για το πρώτο;  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ταµειακός απολογιστικός πίνακας 2014, µάλιστα κ. Αντωνόπουλε.  

 
Λοιπόν ας αρχίσουµε τις ερωτήσεις έτσι; Ερωτήσεις.  
Εµείς εισπράξαµε µε τις ρυθµίσεις τα πρόστιµα κυρίως του Κώδικα, ενάµισι 

εκατοµµύριο.  
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: …(δεν ακούγεται) 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Πόσο είναι κατά τη γνώµη σας;  

 
∆εν έχει ολοκληρώσει η Υπηρεσία ακόµα τον έλεγχο και δεν µου έχει δώσει 
στοιχεία η Υπηρεσία. Περιµένουµε η Υπηρεσία να ολοκληρώσει και τις 

διαγραφές που πρέπει να ’ρθουν στην Οικονοµική Επιτροπή και στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο, για 
να µου δώσει στοιχεία. Μου έχει πει µέσα στο…  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Πάνω απ’ ένα εκατοµµύριο πάντως.  

 
Και να είναι ένα εκατοµµύριο οι ρυθµίσεις, επειδή είναι σε πολλές δόσεις δεν 
σηµαίνει ότι εισπράχθηκαν τα χρήµατα. Το έχουµε ξαναπεί αυτό. 

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Όχι, αλλά έχουµε κάνει…  

 
Εισπράχθηκε ένα ποσό βέβαια και από τις ρυθµίσεις, ναι, αυτό είναι 
πραγµατικότητα.  

 

Να θέσουµε το εξής ερώτηµα: διάφορες κοινωνικές πτυχές της κοινωνικής 
πολιτικής του ∆ήµου για παράδειγµα, που δεν είναι µόνο η διευκόλυνση 

αδύναµων πολιτών, είναι και αναπτυξιακές µε µια έννοια, δηλαδή η κοµποστοποίηση είναι 
αναπτυξιακή λογική, γιατί βοηθάει τους πολίτες να κοµποστοποιούν κλπ. Η ερώτηση είναι: 
πόσα λεφτά έχουµε δώσει από µειώσεις των δηµοτικών τελών σε πολίτες που 
κοµποστοποιούν; Με ποιο µηχανισµό δίνονται αυτές οι απαλλαγές;  

Η απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, σας θυµίζω, έλεγε για 20% έκπτωση στα δηµοτικά 
τέλη. Ποιος είναι ο µηχανισµός ακριβώς; Το ρωτάµε απ’ την πλευρά ότι επηρεάζει την πορεία 
του προϋπολογισµού, ποιος είναι ο ακριβής αριθµός και µε ποιον τρόπο γίνονται αυτές οι 
µειώσεις σε όσους πολίτες έχουν κάνει κοµποστοποίηση και έχουνε πιστοποιηθεί απ’ το ∆ήµο.  

Αυτή είναι µια συγκεκριµένη ερώτηση.  

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Κύριε Αντωνόπουλε. 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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Ο απολογισµός που έχετε κάνει για την προηγούµενη χρονιά αφορά το 
σύνολό της έτσι; 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: …(δεν ακούγεται) 

 
Λοιπόν, έχουνε µέσα πιστωθεί, αυτό που είχα ρωτήσει και άλλη φορά, 
και αυτοί οι τόκοι; ∆ηλαδή όταν κάνετε αυτό έχετε προφανώς 

συµπεριλάβει µέσα και τους τόκους που θα πληρώσει ο ∆ήµος της Καλαµάτας τη χρονιά αυτή 
που κάνουµε τον απολογισµό.  

Εγώ απλά θέλω να ρωτήσω τι πληρώνει ο ∆ήµος Καλαµάτας όσον αφορά τόκους, όχι 
χρεολύσια, όχι δηλαδή κεφάλαιο. Τι επιβάρυνση έχει ο ∆ήµος Καλαµάτας όσον αφορά τους 
τόκους των δανείων ή οτιδήποτε άλλο έχετε πάρει υπό τη µορφή δανεισµού; Το σύνολό τους 
πόσο είναι που αποπληρώνετε στη χρονιά στην οποία έχετε τον απολογισµό. Αυτό.   

 
Να απαντήσω πρώτα στον κ. Μπεχράκη.  
Η κοµποστοποίηση απ’ ότι γνωρίζετε υπάρχει πλέον ένα ευρύ δίκτυο 

κοµποστοποιητών στις γειτονιές της πόλης… 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: …(δεν ακούγεται) 

 
Να σας πω, εντάξει. Και αυτό ουσιαστικά βοηθάει στην κοµποστοποίηση, ανά 
γειτονιά, υπάρχουν οι γειτονικοί κοµποστοποιητές οι οποίοι βοηθούν µια 

µεγάλη γειτονιά που είναι γύρω απ’ αυτόν.  

Για τη δε οικιακή κοµποστοποίηση, η απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου αναγράφει ότι 
έχουν αυτές τις εκπτώσεις και εµείς σαν Οικονοµική Υπηρεσία εφαρµόζουµε τις εκπτώσεις σε 
αυτούς που πραγµατικά αποδεδειγµένα κάνουν κοµποστοποίηση. Γι’ αυτό είναι αρµόδια η 
∆ιεύθυνση Καθαριότητας του ∆ήµου Καλαµάτας, η οποία πιστοποιεί τον καθένα που κάνει 
αίτηση να πιστοποιηθεί ότι κάνει κοµποστοποίηση και µετά µ’ αυτήν την πιστοποίηση, ο 
∆ήµος Καλαµάτας προβαίνει στην έκπτωση αυτών που χρησιµοποιούνε κοµποστοποίηση. 

∆εν έχω στοιχεία τώρα να σας δώσω πόσοι έχουν κάνει αιτήσεις, σε επόµενη συνεδρίαση της 
Οικονοµικής Επιτροπής, µπορείτε να απευθυνθείτε και στη ∆ιεύθυνση Προσόδων να δείτε 
πόσοι είναι και αν είναι και πόσοι έχουν κάνει ή κάνουν οικιακή κοµποστοποίηση. 

Κύριε Αντωνόπουλε, δεν είµαι τώρα πρόχειρος να σας απαντήσω...  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 20% που λέει ο κ. Μπεχράκης ή …(δεν ακούγεται) 

 
∆εν θυµάµαι τώρα, 20% που λέει ο Σταµάτης νοµίζω και εγώ αλλά δεν είµαι 
σίγουρος τώρα ποιο είναι το ποσοστό της έκπτωσης, δεν θυµάµαι.  

Γι’ αυτό που λέτε, κ. Αντωνόπουλε, δεν µπορώ αυτή τη στιγµή να σας απαντήσω, µπορείτε 
όµως σε επόµενη Οικονοµική Επιτροπή να σας φέρω να σας τα πω τα στοιχεία για το πόσοι 
πραγµατικά ήταν οι τόκοι που πληρώσαµε ξεχωριστά απ’ τα χρεολύσια για το 2014.  

 
Κύριε Πρόεδρε, επειδή υπάρχει µία ασάφεια, δηλαδή έχω ρωτήσει και 
τις Υπηρεσίες εδώ, δεν µπόρεσαν να µου δώσουν µια απάντηση, ούτε 

καν απάντηση. Είναι υπό διερεύνηση.  
 
Είναι κοινός ο κωδικός, θα κοιτάξουµε να δούµε πώς µπορούµε να 
διαχωρίσουµε τους τόκους. 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αν µπορείτε εσείς να το διερευνήσετε και να µου πείτε ότι εµείς…   
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Θα το κάνω, θα το κάνω. Τόσο οι τόκοι, τόσο τα χρεολύσια θέλετε. Θα το κάνω.  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  
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Αν µου το πείτε αυτό και αν µου το πείτε µάλιστα και εγγράφως ακόµα 
καλύτερα.  

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Εντάξει κ. Αντωνόπουλε.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αν µπορείτε και εγγράφως να µου το δώσετε ακόµα καλύτερα.  

 
∆εσµεύοµαι.  
Τοποθετήσεις.  

 
Σε σχέση τώρα µε τον ταµειακό απολογισµό, εµείς δεν έχουµε κάποιες 
ενστάσεις στα τεχνικά θέµατα, εάν οι υπάλληλοι που ασχολούνται προφανώς 

µ’ αυτό τον τοµέα έχουν ολοκληρώσει τα καθήκοντά τους, τα εκτελούν µε συνέπεια, δεν 
έχουµε καµία πληροφόρηση για κάτι αρνητικό. Μ’ αυτή την έννοια εµείς στρεφόµαστε 
περισσότερο στο χαρακτήρα του προϋπολογισµού του ∆ήµου και στον τρόπο που υλοποιείται 
αυτός και σε σχέση µε τις κοινωνικές πτυχές πάρα πολύ σηµαντικά γιατί, όπως 
καταλαβαίνετε, η χώρα µας και ο ∆ήµος προφανώς περνάνε δύσκολες οικονοµικές στιγµές και 
η Τοπική Αυτοδιοίκηση σε µια τέτοια χρονική περίοδο πρέπει να είναι στο πλευρό των 
πολιτών και των δηµοτών.  

Και σ’ αυτά τα πλαίσια και ο ∆ήµος της Καλαµάτας και η ∆ηµοτική Αρχή της Καλαµάτας 
πρέπει µε µεγάλη ευαισθησία να κατευθύνει και να αναδιανέµει τους πόρους στα πλαίσια του 
προϋπολογισµού υπέρ των πολιτών που είναι πιο αδύναµοι και ένα θέµα που θέσαµε και στις 
ερωτήσεις µας είναι απ’ τους αυξηµένους πόρους που έχουµε από τις ρυθµίσεις πρέπει να 
στραφούν αυτοί οι πόροι σε κοινωνικά αδύναµα στρώµατα. Ένα ποσό συγκεκριµένο.  

Αυτή τη στιγµή και από τη συµµετοχή µας στο Κοινωνικό Παντοπωλείο, υπάρχουνε 700 
αιτήσεις πολιτών και υπάρχει απόφαση της ∆ηµοτικής Αρχής να ικανοποιούνται µόνο όσοι 
έχουν µηδενικό ετήσιο εισόδηµα και κατά εκτίµηση κάποιες ειδικές περιπτώσεις βαρέως 
ασθενών ή πολυτέκνων ή κάποιες ειδικές καταστάσεις, για να ξεφεύγουµε απ’ το όριο του 
µηδέν ετήσιου εισοδήµατος, πράγµα που είναι πάρα πολύ σοβαρό και νοµίζω ότι αποτελεί 
µέγιστο πολιτικό πρόβληµα απέναντι από τον προϋπολογισµό και τον τρόπο που χειρίζεται τα 
δηµοτικά κονδύλια η ∆ηµοτική Αρχή. 

Είναι κατανοητό ότι πολίτες µε 3.000 εισόδηµα, πραγµατικό εισόδηµα, µε 5.000 πραγµατικό 
εισόδηµα, δεν µπορούν να επιβιώσουν και ο ∆ήµος πρέπει να δείχνει µεγάλη ευαισθησία 
απέναντί τους. Έτσι να θέσω και στην Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου ότι µε µια συζήτηση 
που έγινε στην επιτροπή αυτή της ένταξης των πολιτών στο Κοινωνικό Παντοπωλείο, εάν 
πηγαίναµε µε ετήσιο εισόδηµα 5.000 καταλαβαίνετε εάν το επιµερίσουµε µε το 12 ότι είναι 
πάρα πολύ µικρό και ασήµαντο για να µπορέσει κάποιος πολίτης να ανταπεξέλθει σε 
δύσκολες καταστάσεις, θα ήτανε γύρω στους 550 πολίτες που θα είχαν την παροχή του 
∆ηµοτικού Κοινωνικού Παντοπωλείου. Αυτό το κόστος των 200 περίπου παραπάνω 
οικογενειών από τους 290 που µέχρι σήµερα εξυπηρετούνται, θα ήταν γύρω στις 100.000.  

Εποµένως, καταλαβαίνουµε ότι είναι ένα σχετικά µικρό ποσό σε σχέση µε τις οικονοµικές 
δυνατότητες του ∆ήµου, χωρίς να αποτελεί και για µας αντίληψη ότι σκορπάµε τα λεφτά 
αλλά σε ανθρώπους που πραγµατικά και διαπιστωµένα έχουνε τέτοιες ανάγκες. 

Η άλλη πλευρά του προϋπολογισµού και της πορείας ελέγχου και τελειώνω µ’ αυτό, 
ολοκληρώνω, είναι η διαχείριση των απορριµµάτων και η αντίληψη που δηµιουργούµε στους 
πολίτες για την κοµποστοποίηση, γιατί καταλαβαίνουµε ότι η µείωση του όγκου των 
σκουπιδιών προσφέρει µεγάλες οικονοµικές δυνατότητες στο µέλλον στο ∆ήµο της 
Καλαµάτας. 

Αυτή τη στιγµή, κατά τις πληροφορίες µας, αυτοί οι οποίοι έχουνε πιστοποιηθεί και κάνουν 
οικιακή κοµποστοποίηση, δεν ξεπερνάν τον αριθµό των 50 ανθρώπων. Ενώ είχατε υποσχεθεί 
µες στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και παρ’ όλες τις παρεµβάσεις τις δικές µας να πείτε και να 
δεσµευθείτε σε έναν αριθµό στόχο - πλάνο ότι φέτος θα πιστοποιήσουµε 1.000 πολίτες, 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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2.000 πολίτες και το κόστος αυτό να εγγραφεί στον προϋπολογισµό και να υπάρχει µια 
συγκεκριµένη δέσµευση για το ∆ήµο της Καλαµάτας ότι προσπαθεί να υλοποιήσει αυτό το 
στόχο, µέχρι αυτή τη στιγµή κατά την υποψία τη δικιά µου και τη λέω υποψία γιατί πήγα 
κάτω, δεν είναι η κα ∆ιευθύντρια, θεωρώ ότι δεν υπάρχει ούτε ένας πολίτης που έχει 
πιστοποιηθεί και αυτή τη στιγµή παίρνει την απαλλαγή των δηµοτικών τελών που έχει ορίσει 
το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. Και αυτό είναι µέγα πολιτικό σκάνδαλο.  

Πάµε πέντε χρόνια, απ’ ότι θυµάµαι, σ’ αυτή την υπόθεση να πιστοποιήσουµε κάποιους 
ανθρώπους και δεν έχουµε πιστοποιήσει ούτε έναν για να δώσουµε ένα µεγάλο κίνητρο και 
να µπορέσει να κινηθεί και ο ∆ήµος στο µέλλον, στο άµεσο µέλλον, µε καλύτερες συνθήκες 
απάνω στον τοµέα της οικιακής κοµποστοποίησης που είναι το µεγάλο ζητούµενο και θα 
ελαφρώσει πάρα πολύ τα έξοδα του ∆ήµου. 

Και τέλος, θεωρούµε ότι τα 8.000.000 που παρουσιάζετε στο ταµειακό υπόλοιπο εδώ πέρα, 
είναι τυπικό µε την έννοια ότι η διαφορά των εισπραχθέντων µε τα πληρωθέντα, δηλαδή 
έχετε ρυθµίσει έτσι την κάνουλα ώστε τα πληρωθέντα να είναι 8.000.000 λιγότερα από τα 
εισπραχθέντα, ενώ το αποθεµατικό που είναι κοντά στην πραγµατικότητα είναι πολύ µικρό, 
είναι 126.000, το αποθεµατικό των εξόδων είναι 126.000, πράγµα που δείχνει ότι δεν είναι 
αυτή η ευµάρεια που παρουσιάζετε στον τύπο µε τα 8.000.000 που είναι τεχνικό λογιστικό 
θέµα. 

Μ’ αυτές τις παρατηρήσεις και µε ανησυχία για την κοινωνική πολιτική του ∆ήµου, εµείς 
διατυπώνουµε τη θέση ότι πέρα από τις δαπάνες για τους εργαζόµενους, τη µισθοδοσία τους, 
εκφράζουµε τη σοβαρή µας αντίθεση για τον προϋπολογισµό του ’14, όπως ακριβώς και του 
’15, καταψηφίζουµε τον ταµειακό απολογισµό µε τις ενστάσεις τις πολιτικές για τις 
ιεραρχήσεις που περιέχει ο προϋπολογισµός και του ’14 και όχι µε την έννοια ότι υπάρχει 
κάποια αρνητική κριτική στους υπαλλήλους, τους δηµοτικούς υπαλλήλους που ασχολούνται 
µε το ταµείο του ∆ήµου. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ευχαριστούµε κ. Μπεχράκη. Ο κ. Φάβας.  

 

Απ’ όσα τουλάχιστον προσπάθησα να ακούσω, δύο ήταν τα κοµµάτια που 
συγκράτησα.  

Να ξεκινήσω πρώτα από το θέµα του Κοινωνικού Παντοπωλείου. 5.000 ευρώ, τουλάχιστον 
στο δικό µου το γραφείο πάνω από 70 οικογένειες έχουν εισόδηµα κάτω από 5.000 ευρώ και 
κάτω, µε βάση τις φορολογικές τους δηλώσεις.  

Εκτιµώ ότι αν συγκεντρώσουµε το σύνολο των συναδέλφων που δραστηριοποιούνται στην 
πόλη, είναι κατά πολύ µεγαλύτερο το µέγεθος απ’ αυτό το οποίο αναφέρετε, δηλαδή ότι µόνο 
200 θα ήταν οι δικαιούχοι.  

Εκτιµώ ότι θα ήταν πάρα πολύ µεγάλο το κόστος για το ∆ήµο εάν πήγαινε σε µία διαφορετική 
αντιµετώπιση του προβλήµατος. Αυτό ως παρατήρηση, για να µην κάνουµε πρόχειρους 
υπολογισµούς και αφήνουµε εντυπώσεις.  

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: …(δεν ακούγεται) 
 
ΦΑΒΑΣ: Ακούστε λίγο, ακούστε λίγο. Ακούστε λίγο κ. Μπεχράκη.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: …(δεν ακούγεται) 
 
ΦΑΒΑΣ: Σας διέκοψα; Σας διέκοψα; Σας άκουσα µε προσοχή. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Μη διακόπτετε κε Μπεχράκη, την άποψή του λέει. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: …(δεν ακούγεται) 
 

ΦΑΒΑΣ:  
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Ακούστε λίγο. Ακούστε κε Μπεχράκη. 

Εάν αύριο το πρωί βγει ο ∆ήµος και πει ότι στο Κοινωνικό Παντοπωλείο δίνω µέχρι 
5.000 εισόδηµα να µπορούν να υποβάλλουν όλοι και όλες οι αιτήσεις θα ικανοποιηθούν, δεν 
θα έχετε µόνο 700 αιτήσεις, ενδεχοµένως να έχουµε κάποιες χιλιάδες αιτήσεις. Και επιτρέψτε 
µου να έχω την άποψη επειδή διατηρώ λογιστικό γραφείο όπως και ο συνάδελφος ο κ. 
Μπούχαλης και πιστεύω έχει και την ίδια άποψη µε µένα, ότι είναι κάποιοι χιλιάδες αυτοί οι 
φορολογούµενοι που κάνουν µέχρι αυτό το ύψος φορολογική δήλωση. 

Άρα λοιπόν οι δηλώσεις προς το Κοινωνικό Παντοπωλείο θα ήταν πολλαπλάσιες και µην 
πλανάστε από τις 700 δηλώσεις που έχουν, γιατί ξέρουν οι άνθρωποι τα όριά τους και πάν’ να 
κάνουν συνήθως αυτοί οι οποίοι πληρούν τα κριτήρια. Ένα αυτό. 

Τώρα όσον αφορά τον απολογισµό και το ταµειακό πλεόνασµα. Το έχουµε πει πάρα πολλές 
φορές και σε κάποια στιγµή ή θα πρέπει να κάνουµε µία τάξη, να κάνουµε φροντιστήριο τι 
είναι το ταµειακό πλεόνασµα και τι είναι το λογιστικό πλεόνασµα και ποιες είναι οι οικονοµικές 
καταστάσεις και ποιες είναι οι υποχρεώσεις και ποιες είναι οι απαιτήσεις, για να µπορούµε να 
συνεννοούµαστε εδώ µέσα. 

Είπαµε: ταµειακό πλεόνασµα είναι αυτό το οποίο προκύπτει αν απ’ το σύνολο των 
εισπραχθέντων εσόδων αφαιρέσεις το σύνολο των πληρωθέντων δαπανών. Το λογιστικό 
πλεόνασµα είναι αυτό το οποίο προκύπτει από το σύνολο αυτών των δύο αφαιρουµένων και 
των αποσβέσεων της χρήσης. Κύριε συνάδελφε διορθώστε µε αν κάτι δεν λέω καλά. 

Άρα λοιπόν αυτά που µιλούν είναι οι οικονοµικές καταστάσεις και οι οποίες λένε ότι για το 
έτος 2013 κλείσαµε µε 500 τόσες χιλιάδες ευρώ λογιστικό πλεόνασµα και µε 7,5 εκατοµµύρια 
ταµειακό πλεόνασµα. Το ταµειακό πλεόνασµα λοιπόν του ’14 το έχουµε, είναι 8,5 
εκατοµµύρια, το δε λογιστικό πλεόνασµα θα αναµένουµε και τους ορκωτούς λογιστές να 
έρθουν να ελέγξουν τη χρήση του 2014 για να σας το πούµε και αυτό και να αποφύγουµε 
όλες αυτές τις παρερµηνείες. 

Και επίσης όσον αφορά το αποθεµατικό, το αποθεµατικό είναι ένας λογαριασµός ο οποίος 
λειτουργεί ως συγκοινωνούν δοχείο µεταξύ των εσόδων και των δαπανών. Ότι λοιπόν 
αφαιρείς από το ένα, το περνάς στο άλλο και ότι δεν σου φτάνει το παίρνεις από το 
αποθεµατικό. ∆εν µπορώ να καταλάβω πώς ερµηνεύετε τη χρήση του αποθεµατικού εσείς.  

Λοιπόν από κει και πέρα θεωρώ, τουλάχιστον κατά την άποψη τη δική µου, ότι πριν έρχεστε 
στην Οικονοµική Επιτροπή ή στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο θα πρέπει να ενηµερώνεστε καλύτερα, 
όσον αφορά τουλάχιστον αυτά τα θέµατα, για να µην πέφτετε σε τέτοια ολισθήµατα. Και 
αυτό απευθύνοµαι σε όλους γενικότερα.  

∆εν µπορούµε να λέµε ότι ο ∆ήµος δεν είναι εύρωστος ή ότι ο ∆ήµος δεν έχει την ικανότητα 
να αποπληρώσει τις υποχρεώσεις του, επικαλούµενοι, για παράδειγµα, ότι πληρώνει τόκους 
τόσους. Ότι και να πληρώνει από τη στιγµή που µπορεί και καλύπτει κατά µιάµιση φορά την 
υποχρέωση, δηλαδή µε ενάµισι ευρώ που έχει στην τσέπη του να πληρώνει ένα ευρώ που 
έχει ως συνολική υποχρέωση προς τρίτους, σε όλους τους τρίτους, νοµίζω ότι ηλίου 
φαεινότερον αν είναι εύρωστος ή όχι. 

Μην προσπαθείτε λοιπόν να δηµιουργήσετε εντυπώσεις οι οποίες δεν υφίσταται.  

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ο κ. Αντωνόπουλος. 

 

Εµείς θέλουµε να πούµε το εξής όσον αφορά τον απολογισµό: ότι ο 
απολογισµός είναι ένας απολογισµός ρουτίνας και είναι σύµφωνα µε τα 

πρότυπα τα λογιστικά τα οποία ισχύουνε στους ΟΤΑ, αυτό είναι γεγονός αδιαµφισβήτητο. 
Ότι τα νούµερα, αν θέλετε να το πούµε λαϊκά, ότι είναι µαγειρεµένα για να µπορεί να έχουµε 
έναν προϋπολογισµό ο οποίος να εµφανίζει κάποια πράγµατα, αυτό ισχύει σε όλους τους 
προϋπολογισµούς των ∆ήµων. 

Ότι ο ∆ήµος Καλαµάτας είναι ακόµα σε καλή κατάσταση, χωρίς όµως να ξέρουµε πότε 
λήγουνε οι βραχυπρόθεσµες υποχρεώσεις που έχει ή οι µακροπρόθεσµες, αυτό πάλι είναι 
γεγονός. Και θα πω το εξής: αυτός ο αριθµός, τα 8,5 εκατοµµύρια, δεν είναι κάτι σηµαντικό 

ΦΑΒΑΣ: 

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  
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για το ∆ήµο, αν αναλογιστούµε ότι ο ∆ήµος και το είπαµε και την προηγούµενη φορά, έχει 
ένα δανεισµό. Αν ο ∆ήµος ήτανε σε καλή κατάσταση και µπορούσε να βγάλει πέρα τις 
υποχρεώσεις του θα έπρεπε αυτό λοιπόν να µην συνεπάγεται νέα δάνεια. 

Ο ∆ήµος, λοιπόν, παίρνει δάνεια για ποιο λόγο όταν έχει αυτό το µεγάλο πλεόνασµα το οποίο 
µπορεί να το χρησιµοποιήσει; Και πού είναι αυτό εγγεγραµµένο στον προϋπολογισµό και πώς 
θα το χρησιµοποιήσετε; Άρα στην ουσία αυτό είναι αέρας, δηλαδή δεν είναι κάτι το οποίο ο 
∆ήµος στην ουσία µπορεί να το χρησιµοποιήσει. 

Θα ήτανε υπαρκτό νούµερο τα 8,5 εκατοµµύρια αν αύριο το πρωί µας είχατε πει ότι µ’ αυτά 
τα χρήµατα εσείς κάνετε κάποιες δράσεις. Το έχετε εντάξει στον προϋπολογισµό και κάνετε 
κάτι. Εδώ δεν µιλάµε όµως γι’ αυτή την υπόθεση. Εδώ µιλάµε για ένα ταµειακό πλεόνασµα το 
οποίο απλά υπάρχει στα χαρτιά. ∆ηλαδή υπάρχει σαν ποσό αλλά προσέξτε όµως λοιπόν, δεν 
είναι κάτι το οποίο εσείς αύριο το πρωί µπορείτε να το χρησιµοποιήσετε, γιατί αν όντως, 
όπως τα λέτε, θα το είχατε χρησιµοποιήσει, θα µας λέγατε και τι θα κάνατε. 

Εδώ λοιπόν δεν µιλάµε γι’ αυτή την περίπτωση και ο ∆ήµος Καλαµάτας µπορεί να δανείζεται 
και να είναι σε µια πιστοληπτική ικανότητα, να έχει σήµερα ΑΑΑ, αν θέλετε, σύµφωνα µε τα 
διεθνή πρότυπα, αλλά προσέξτε κάτι όµως: είναι πολλοί ∆ήµοι στην Ελλάδα που έχουνε 
δανειστεί. Πρέπει να ξέρετε από πού δανειζόσαστε, για ποιο λόγο δανειζόµαστε και ποιοι θα 
πληρώσουν αυτά τα δάνεια. 

Κύριε Φάβα, εάν θέλατε να τοποθετηθείτε εκ των υστέρων θα έπρεπε να µε είχατε αφήσει 
πρώτα, έπρεπε να το πείτε από την αρχή, να µιλήσω πρώτα εγώ και µετά να κάνετε 
τοποθέτηση. Οπότε καλό είναι να µην κάνετε άλλη τοποθέτηση. Αφήστε λοιπόν να πω αυτά 
που λέω. Εσείς δεν µ’ αφήσατε όµως να µιλήσω. Τώρα θέλετε να µιλήσετε.    

Προσέξτε λοιπόν λίγο. Αυτά τα πράγµατα είναι θέµατα τα οποία ισχύουνε, προσέξτε, σε 
όλους τους προϋπολογισµούς των ∆ήµων. Ο ∆ήµος Καλαµάτας, όπως και άλλοι ∆ήµοι, µπορεί 
να είναι σε µια καλή κατάσταση, όµως αυτό δεν σηµαίνει ότι µπορεί να δανείζεται και να 
κάνει αυτή την πολιτική, γιατί αυτά τα δάνεια που παίρνετε εσείς τα παρακαλάµε στην 
Ευρώπη να µας τα δώσουνε και να συνεχίσουνε. 

Αν δηλαδή ο ∆ήµος θέλει να κάνει µια σοβαρή πολιτική θα έπρεπε λοιπόν να χρησιµοποιεί 
τους ίδιους πόρους, να αναπτύσσει δράσεις, όπως είπε ο κ. Μπεχράκης παράδειγµα, πού είναι 
τα χρήµατα της κοµποστοποίησης, πού είναι τα χρήµατα που πάνε στο Κοινωνικό 
Παντοπωλείο, πού έχετε βάλει το χέρι στην τσέπη αφού έχετε ταµειακό πλεόνασµα 
περισσότερο από κάθε άλλη φορά; ∆εν λέω ότι ο ∆ήµος κάνει λίγα πράγµατα, αλλά πέστε 
µου εσείς αφού εµφανίζετε τόσο βελτιωµένα οικονοµικά στοιχεία, όπως εσείς τα εµφανίζετε, 
πέστε µας λοιπόν εσείς πού βάλατε παραπάνω χρήµατα και πού ο ∆ήµος έβαλε το χέρι στην 
τσέπη και πού ελάφρωσε τους δηµότες και τι έχει κάνει ο ∆ήµος αυτή τη στιγµή, 
τουλάχιστον τα τελευταία χρόνια που εµείς τον παρακολουθούµε. 

Πέστε µας µία περίπτωση συγκεκριµένη που ο ∆ήµος αυτό που εσείς λέτε σωστή διαχείριση, 
που εγώ δεν την αµφισβητώ στο 100%, απλώς σας λέω ότι είναι θέµα λογιστικό, πέστε µας 
εσείς µία δράση συγκεκριµένη που ήρθε ο ∆ήµος και έβαλε κάποια χρήµατα απ’ αυτά που 
εσείς λέτε ότι σας περισσεύουνε, γιατί εσείς το λέτε αυτό το πράγµα. Να µας πείτε λοιπόν 
αυτή τη δράση.  

Όχι µόνο δεν έκανε, αλλά οι πολίτες, οι δηµότες του ∆ήµου Καλαµάτας συνεχίζουν να 
πληρώνουνε τους ίδιους φόρους, τα ίδια χαράτσια, τα ίδια τέλη, παντού και µάλιστα 
προσέξτε, τα πληρώνουνε πιο ακριβά απ’ ό,τι τα πληρώνουνε σε όλες τις άλλες αντίστοιχες 
πόλεις της Ελλάδος και µάλιστα, προσέξτε, υπάρχουνε ∆ήµοι που είναι µέχρι το λαιµό και σε 
χειρότερη κατάσταση απ’ το ∆ήµο το δικό µας και έχουνε χαµηλότερα τέλη και εµείς λοιπόν, 
που εσείς…    

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Γι’ αυτό είναι µέχρι το λαιµό, κ. Αντωνόπουλε.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ δεν έχω αντίρρηση ο ∆ήµος να είναι ισχυρός.  
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Θέλει πολύ µυαλό αυτό να το καταλάβετε;  
 
Όχι συµφωνούµε, ο ∆ήµος πρέπει να είναι ισχυρός οικονοµικά, αλλά 
δεν µπορεί να τα έχετε όµως και όλα δικά σας. Να είστε και ισχυροί και 

να έχετε αυτή την πολιτική απέναντι στους δηµότες.  

Θα πρέπει λοιπόν όταν εσείς έχετε καλή οικονοµική κατάσταση, όπως ισχυρίζεστε, ένα µέρος 
αυτής της κατάστασης της καλής να το περνάτε και στους δηµότες. Αυτό θέλουν οι δηµότες. 
∆εν µπορεί ο ∆ήµος να είναι πλούσιος και εµείς να πεινάµε.  

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ολοκληρώστε κ. Αντωνόπουλε, έχετε υπερβεί το χρόνο σας.  

 

Ολοκληρώνω κ. Πρόεδρε.  

Αυτά τα οποία λέτε βρίσκονται σε καθαρή αναντιστοιχία και 
επαναλαµβάνω ότι είναι ένας απολογισµός ρουτίνας και δεν έχει καµία σχέση µε την 
πραγµατικότητα και την πολιτική που πρέπει να έχετε απέναντι στους δηµότες.  

Ευχαριστώ.   

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Επαναλαµβάνετε τα ίδια πράγµατα, τα είπαµε αυτά.  
 
ΦΑΒΑΣ: …(δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Όχι, κ. Φάβα, δεν χρειάζεται, µην το συνεχίζουµε, θα απαντήσω εγώ.  
 
ΦΑΒΑΣ: …(δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ∆εν έχετε το λόγο. Τηρούµε µια διαδικασία.  
 
ΦΑΒΑΣ: Θα πω επί προσωπικού. 

 
∆εν υπάρχει προσωπικό.  

Κύριε Αντωνόπουλε εν τάχη. Τα δάνεια του ∆ήµου Καλαµάτας, εάν θυµάµαι 
καλά όταν έγινε η συγχώνευση µε τους νέους ∆ήµους, ήτανε γύρω στα 15 εκατοµµύρια. 
Αυτή τη στιγµή τα δάνεια του ∆ήµου Καλαµάτας µε τον ισολογισµό που κάναµε το 2013, όχι 
το 2014, αν θυµάµαι καλά ήταν κάτω από 8 εκατοµµύρια. ∆ηλαδή τα δάνεια του ∆ήµου 
Καλαµάτας έχουνε µειωθεί γύρω στα 6 εκατοµµύρια µέσα σε µια τριετία, που σηµαίνει αυτό 
ότι πληρώσαµε κανονικά τις δόσεις µας και πήραµε ελάχιστα δάνεια. 

Ακόµα και στο ’13 µε το ’14, τα δάνεια του ∆ήµου Καλαµάτας, τέλος της χρονιάς, είναι 
µειωµένα. ∆ηλαδή παρότι πήραµε δάνεια αυτά που πληρώσαµε για τα άλλα δάνεια τα παλιά 
ήτανε παραπάνω από τα δάνεια που πήραµε. Πήραµε κάποια δάνεια για να κάνουµε κάποιες 
άµεσες επεµβάσεις. Έτσι; Να το εξηγήσουµε αυτό. 

Το οικονοµικό πλεόνασµα του ∆ήµου δεν είναι εικονικό, είναι πραγµατικό. Είναι λεφτά τα 
οποία βρίσκονται στα ταµεία, στην τράπεζα, στο λογαριασµό όψεως του ∆ήµου Καλαµάτας. 
Και αυτό τι σηµαίνει; Είναι απ’ τη σωστή διαχείριση. Υπάρχει µείωση δαπανών και υπάρχει και 
καλή διαχείριση στα έσοδα. Έτσι; Γι’ αυτό και είναι αυξανόµενο, όλη αυτή την τετραετία, το 
ταµειακό υπόλοιπο. 

Το ταµειακό υπόλοιπο σίγουρα και θα χρησιµοποιηθεί για δράσεις του ∆ήµου Καλαµάτας, 
ακόµα και για κοινωνικές δράσεις. Γι’ αυτό και άλλωστε φέραµε την πρώτη τροποποίηση του 
προϋπολογισµού µας, γιατί ο αρχικός προϋπολογισµός είχε γίνει µε τα δεδοµένα του πρώτου 
εξαµήνου του 2014. Η πρώτη τροποποίηση λοιπόν ήρθε και λόγω του νέου ταµειακού 
υπολοίπου που είχε διαµορφωθεί 31/12/2014. Ήδη δηλαδή κάποια απ’ αυτά τα χρήµατα πάνε 
στον Καλαµατιανό λαό, στους δηµότες της Καλαµάτας.     

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
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Και κλείνοντας να πω ότι ο ∆ήµος Καλαµάτας αυτό ακριβώς κάνει. Επιλέγει για ελάχιστα 
θέµατα που κρίνει ότι πρέπει να πάρει δάνειο για να προχωρήσουµε κάποιες άµεσες ανάγκες. 
∆ηλαδή πήραµε κάποια δάνεια τα οποία δεν τα πήραµε όλα, παρότι µας εγκρίθηκε ένα µεγάλο 
ποσό δεν πήραµε µου φαίνεται ούτε το 50% για κάποιες άµεσες ασφαλτοστρώσεις. Εντάξει;  

Οπότε πιστεύω ότι και καλή διαχείριση κάνουµε και τα οικονοµικά του ∆ήµου έχουµε 
βελτιώσει και οι δε βραχυπρόθεσµες υποχρεώσεις, σας το είπαµε και την άλλη φορά, σας το 
είπε και ο κ. Φάβας, είναι ενάµισι, ο συντελεστής ρευστότητας είναι ενάµισι, που σηµαίνει ότι 
στο ταµείο µας, στην τσέπη µας έχουµε ενάµισι ευρώ για ένα εκατοµµύριο που χρωστάµε 
βραχυπρόθεσµα. Οπότε καταλαβαίνετε τι σηµαίνει αυτό. Ότι ο ∆ήµος αυτή τη στιγµή έχει και 
περίσσευµα ώστε να έχει µια ευελιξία και πραγµατικά να βοηθήσει και τις κοινωνικές και τις 
χαµηλά κοινωνικές οµάδες.  

Και να πω και κάτι τελευταίο και κλείνοντας και για τον κ. Μπεχράκη, να πω ότι βασικά οι 
χαµηλά, οι δηµότες µας, οι πολίτες οι οποίοι πραγµατικά έχουνε πληγεί από την κρίση αυτή, 
κατά κύριο λόγο είναι µέληµα της κυβέρνησης ώστε να κάνει κάτι γι’ αυτούς τους 
αναξιοπαθούντες. Εύχοµαι λοιπόν η τωρινή κυβέρνηση να προχωρήσει στο ελάχιστο 
εγγυηµένο εισόδηµα ώστε να πάψουν, δηλαδή κάποιοι άνθρωποι να µην έχουν ούτε ένα 
ευρώ εισόδηµα, ώστε όλοι να έχουνε τουλάχιστον το βασικό, να έχουνε κάτι να ζήσουν.  

Κλείνοντας, πάµε σε ψηφοφορία, η πλειοψηφία ΥΠΕΡ, ΚΑΤΑ έχετε τοποθετηθεί κ. 
Μπεχράκη…  

 
 
 
Η Οικονοµική Επιτροπή µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόµενα, τις διατάξεις του άρθρου 163/2006 (∆.Κ.Κ.) µειοψηφούντων 
των κ.κ. Μπεχράκη και Φαββατά, οι οποίοι τάσσονται ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Βρίσκει νόµιµες όλες τις δαπάνες του ταµιακού απολογιστικού πίνακα του ∆ήµου 
Καλαµάτας οικονοµικού έτους 2014, όπως αυτός έχει συνταχθεί από τον υπόλογο 
Ταµία του ∆ήµου κ. Σπύρο Σαρδέλη, και εισηγείται στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο την 
κατά νόµο έγκρισή του. 
 
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

∆ηµήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπελογιάννη – 
Θεοδωρακοπούλου Αναστασία  

  4. Μπεχράκης Σταµάτης 
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  5. Πολίτης ∆ηµήτριος  

  6. Φάβας Γεώργιος  

  7. Φαββατάς ∆ηµήτριος  

 
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα 5 Μαρτίου 2015 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 
 
 
 
 
  


